

# Mercedes Jugend CUP



Lisa-Marie Mätschke



Elena Cadar (ROM)



Mercedes-Benz

# Daily News

## 20. August

### Sensation im ersten Match

Der erste Tag des Hauptfeldes beim Mercedes Jugend Cup in Rutesheim und Renningen hatte noch gar nicht so richtig begonnen, da war die erste Sensation schon perfekt: Der in der U14 an Nummer 1 gesetzte Engländer Evan Hoyt, immerhin die Nummer 5 der Europarangliste, verlor gleich zu Beginn glatt mit 2:6, 2:6 gegen den Bayern Björn Kurtze. Souverän die erste Runde überstanden haben hingegen Topfavoritinnen bei den Mädchen: Elena Cadar (ROM) in der U16 und die Berlinerin Lisa-Marie Mätschke verbuchten beide klare Siege.

Weniger gut lief es für die Böblingerin Gulnara Gabdouline: Sie unterlag in der U14 der an Nummer 7 gesetzten Israelin Valeria Patiuk mit 4:6, 3:6. Und auch in der U16 war für die Lokalmatadoren nicht viel zu erben: Michael Binder aus Weil im Schönbuch unterlag dem Weißrussen Ilya Ivashka in drei Sätzen, die Sindelfingerin Felicitas Jopp unterlag Sarah Ott aus Rheinland-Pfalz und der für Geroksruhe Stuttgart startende Rutesheimer Christoph Negritu schlug sich wacker gegen den starken Bosnier Elmar Ejupovic, verlor am Ende aber trotzdem mit 4:6, 4:6. Die extreme Spiellust einiger Teilnehmer geriet gestern zum großen Problem: Die Matches verzögerten sich zum Teil extrem und brachten somit den Zeitplan gehörig in Verzug. Einige Zweitrundenmatches der U16 können daher erst heute gespielt werden.

### Sensation in the first match

The first day of the main draw at the Mercedes Junior Cup in Rutesheim and Renningen had only just started when the first big surprise was complete: The top-seeded player of the U14, Evan Hoyt from England, ranked number 5 in Europe, lost his first match against Björn Kurtze from Bavaria 2:6, 2:6. And another favorite tumbled in the Girls U14 competition: Seeded as number three, Nastassia Rubel from Belarus lost against Kamila Kerimbayeva from Kazakhstan. The Girls top favourites Lisa-Marie Mätschke in U14 and Elena Cadar in U16, however, had clear victories.

Things did not go as well for Gulnara Gabdouline from Böblingen: She lost 4:6, 3:6 to Valeria Patiuk, seeded as number seven. And the local players in the U16 competitions were not too successful either: Michael Binder from Weil im Schönbuch lost in three sets against Ilya Ivashka from Belarus, Felicitas Jopp from Sindelfingen lost against Sarah Ott and Christoph Negritu - born in Rutesheim and playing for Geroksruhe Stuttgart - fought hard against the strong Bosnian Elmar Jupovic but in the end lost 4:6, 4:6.

One big problem occurred since some players seemed to enjoy being on the court so much: Some matches had to start with huge delays and thus overthrew the original timetable. Therefore some second-round matches competition can only be started today.